
Styremøte LGU 13.6.22 

 

 

Møtet holdt på Zoom. Til stede: Lene, Line, Pernille , Helge og Trygve 

 

1-Gjennomgang av siste referat: 

Skal vi fortsette med Ljørdalsprisen, eller skal vi utsette dette et år? Hva med å dele ut prisen hvert 

annet eller tredje år? Vi beslutter å gi hovedkomiteen beskjed om at det taes en ny vurdering neste 

år. 

Line har kjøpt inn tre nye bilder til Ola-bil løpet. Den ene står på Skreia. LGU-ung tar seg av maling. 

Frivillighetsfest: Line gir beskjed når hun vet noe mer om opplegget. 

Helge og Ivar har ikke hatt tid til å ta kontakt med Svein Kopperud. 

Pernille og Line har ikke kommet noe videre vedr badeplassen. 

Dugnad i eventyrskogen 3. september. Trygve dugnadsjef. 

 

2-Møte med John Stallvik ang. Hollavegen. 

John krever at LGU tar skikkelig tak i denne saken. Lene har pratet med Arne Skybakk, og han er klar 

på at dette er en sak som ligger på politisk nivå. Vi stiller oss bak dette. Begrenset hva vi kan få gjort 

utenom å forsøke å påvirke. Vi prøver å få til et møte med John Stallvik fredag 5.8 kl 18.30, for å 

prate igjennom saken med han.  

3-Pride gruppa har spurt om LGU kan sponse med et stort flagg, som kan henge i flaggstang. Pris 

2498. Vi sier ja til dette, men det bemerkes at vi må ha litt bedre kontroll på hva vi gir penger til. 

4. Eventuelt: 

Ivar har fått opplyst av Rakel at det trengs et ekstra telt til Ljørdalsdaga. Trengs et nytt telt over 

grillplassen, da det store teltet skal stå over scena. Pernille tror vi hadde tre telt i 2021, og at det 

derfor bør være nok telt. Ivar kontakter Rakel, og ber henne sjekke , samt eventuelt gjør en avtale 

med henne. 

Arne Skybakk har fått påminnelse om Holla-saken, og lover å holde den «varm». 

 

Neste møte blir fredag 5.8 kl 18.30. Møte med John Stallvik først, og LGU møte etterpå 

 

Ref Trygve 

 

 


